
 
 

 

 

Referat 
Type: I= Information, D= Diskussion, B= Beslutning 

 

 

 

Punk

tnr. 

Type Emne Hvem Hvornår 

0 B • Godkendelse af dagsorden Alle 19.00 

1 I • Opfølgning fra sidst Bo 19.00 - 19.05 

2 I • Korte meddelelser fra  

o Elevråd 

o Pædagogisk råd/skolemøder 

o Med – udvalg 

o Formanden 

o Ledelsen 

Alle 19.05 – 19.40 

3 I • Indeklima 

Status 

BS, alle 

 

19.40 -19.50 

4 I, D • Evaluering af Kys & Kør d. 3. marts 

Godt og skidt. Evt. aftale om næste dato. 

Bo C, alle 

 

19.50-20.00 

5 I, D, B • Kommende skoleår 

o Kalender 

o Mødetider 

o Timefordeling 

o Personale 

o  

BS, alle 20.00-20.20 

6 I, D, B • Principper (bilag)  

Der er udarbejdet forslag til reviderede principper, der er blevet 

behandlet af den nedsatte arbejdsgruppe. 

I principperne er også madsalg behandlet.  

BS, alle 

 

20.20-20.35 

7 I, D, B • Høringssvar (bilag) 

Et notat om bevægelse og motorik er sendt i høring. 

Skolebestyrelsen er høringsberettiget. 

Høringsmaterialet har frist den 10. april. 

 20.35-20.50 

8 I • Eventuelt Alle 20.45-21.00 

 

Referat 

 

0.  

Vi er ikke beslutningsdygtige i dag pga. afbud. 

Godkendt 

 

1. 

Intet nyt 

 

2. 

Elevråd 

Elevrådet er i gang med at arbejde med anti-mobbestrategien. Når elevrådet er færdige med den, kommer 

den videre til skolebestyrelsen. 

Elevrådet forbereder en præsentation af anti-mobbestrategien. 

Der arbejdes også med elevrådsfest for 7. klasserne.  

 

 

Mødeart 

Skolebestyrelsesmøde 
Møde nr. 

3 - 2017 

Dato 

3. april 2017 

Mødested 

Personalerummet ny skole 
Mødeleder 

Bo Christiansen 

Mødedeltagere  Bo Christiansen.  Brian Hyldig. Thomas Naur Olsbro. Torben Hocke.  Pernille Kjellberg.  Bo Søndergård. Elevråd: 

Christoffer Albertsen 8.z 

Fraværende:   Bettina Elmeskov Mortensen, Carsten Petersen. Lone Varming. Pia Kjellgaard. 

Michael Thomsen.   

Næste møde (tid/sted) 

2. maj 2017 



 

Pædagogisk råd/skolemøder 

Vi er i gang med at gennemføre årets obligatoriske nationale test. 

Der nedsættes et pædagogisk udvalg, der skal arbejde med at øge skolens faglige resultater.  

MED-udvalget 

Intet møde siden sidst. 

Formanden 

Brian og Bo har været på videns- og erfaringsseminarium ved Skole og Forældre. Det var udbytterigt.  

Bo C. skal til møde med kredsen som repræsentant for formændene.  

Næste formandsmøde d. 24/4.  

Kravet om antimobbestrategi er igen indskrevet i folkeskoleloven pr. marts 2017. Der kan klages over 

skolen i forhold til manglende indgriben.  

Skolebestyrelsen har tilsynspligt med skolens skemalægning. Vi aftaler retningslinjer for arbejdet med 

skemalægningen.  

Ledelsen 

Skolens faglige resultater ønskes øget. Der nedsættes et udvalg til at arbejde med det. 

Der er pt. Forflyttelsesrunde - men vi får ikke en lærer i den forbindelse.  

Der indføres læsekonferencer på alle klassetrin i kommende skoleår. 

Der er ved at blive sat lyddæmpning op på gl. side. Ligeledes starter arbejdet med renovering af 

toiletterne i børnehaveklassebygningen snart.  

Fredag er der All Stars-konkurrence i grundskolen. 

 

3. 

Vi har modtaget rapport efter metodikken i en 5-års-gennemgang fra teamleder Rune Frimann på Team 

Ejendom. 

De har samarbejde med SEAS-NVE om løsning af indeklimaproblematikken.  

Team Ejendom og skolen aftaler plan for de nævnte ting, der bør optimeres. Det er Team Ejendom, der 

tager teten.  

 

Christoffer fortæller, at det er nødvendigt med udluftning i klasserne i løbet dagen, da luften ellers bliver 

tung/dårlig.  

Christoffer fortæller ligeledes, at det er et problem med manglende mørklægning i forhold til brug af de 

interaktive tavler. 

 

Det foreslås, at der udarbejdes et spørgeskema til elever og personale vedr. indeklimaet på ny side. Bo S., 

Bo C. og Brian kigger på det.  

 

4.  

Der var almindelig god stemning og trafikanterne opførte sig pænt.  

Personale og forældre var meget tilfredse med eventen.  

Landbetjenten vil gerne deltage igen. 

Det var supergodt, at der deltog elever fra 7.x.  

Tak til alle involverede for indsatsen.  

Skolebestyrelsen holder ny Kys og Kør-seance d. 14. august.  

Ligeledes loddes stemningen for et arrangement inden sommerferien.  

 

5. 

Bo S. orienterede om planlægningen for det kommende skoleår.  

Folkeskolereformen er fra næste år fuldt indfaset. 9. kl. skal dermed have 3 tysktimer næste år.  

Vi skal have opslået 1-2 lærerstillinger til det kommende skoleår.  Orientering om Teach First-projektet.  

 

6. 

Vi udskyder diskussionen om principperne til et senere møde.  

 

Dog vil vi gerne tale om princippet om madsalget, da Angel afventer en beslutning om etablering af 

produktionskøkken.  

Diskussion om lødighed af maden mv.  



 

Skolebestyrelsen tilkendegiver, at Bo S. gerne må gå videre med at udfærdige kontrakt med Angel.  

Vi arbejder på, at Angel løbende mødes med nogle elever om udvalg i boden mv.  

 

7. 

Input til høringssvar vedr. Bevægelse og Motorik skal sendes til Bo C. senest lørdag d. 8. april kl. 12.00.  

 

8.  

 


